
 

Openbare vergadering 

 

Vragen, voorstellen en interpellaties 
 

AP1. Interpellatie van raadslid Renaat Raes over de werking van de voedingscommissie 
 
 

Volgende motivering wordt door de heer Renaat Raes in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Motivatie : 
 
Binnen het OCMW is sinds jaar en dag een voedingscommissie werkzaam. Op deze speciale 
commissie komen voorstellen, problemen en heel concrete voorbeelden aan bod die verband 

houden met de voeding van de bewoners. 

 
Ik stel echter vast dat deze commissie reeds twee jaar niet meer is samengekomen. 
 
Kan ik daaruit besluiten dat alles vlekkeloos verloopt en er geen klachten meer zijn 
dienaangaande? 
 

Zo niet, op welke manier werden klachten m.b.t. de voeding van de bewoners de voorbije twee 
jaar behandeld? 
 
Wat is de reden waarom de voedingscommissie nu al twee jaar niet meer samenkomt?” 
 
 


